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Farsta torg 

 

Vi är mycket angelägna om att bidra till bästa möjliga förutsättningar för Farsta Centrum 

då det är en viktig handels- och mötesplats för invånarna i Farsta Stadsdelsområde, med 

omnejd.  

 

Fastighetsägaren har nyligen genomfört en stor investering genom att öka ytan i 

centrumanläggningen. 

 

Vi kan konstatera att skötseln och utformningen av Farsta torg inte fyller de höga krav 

som ställs på handelsplatsen, trots att torget i allra högsta grad är en del av denna. 

 

Skötselnivån, belysningen, utformningen, tillsynen, torghandeln, skyltningen - allt kan 

förbättras. För att peka på en detalj – efter en lång tid har ett demolerat elskåp vid 

torghandelsplatsen bytts mot ett sobert nytt skåp, men det andra i närheten ser lika 

halvdant ut!  

 

Blommor lyser med sin frånvaro!  

 

Det är många olika nämnder och förvaltningar som är ansvariga för delar av torget och 

förutsättningarna för det. Vi föreslår att nämnden uppdrar åt förvaltningen att klargöra 

ansvarsfördelningen, att undersöka förutsättningarna för att förbättra skötseln, att 

undersöka förutsättningarna för att Farsta Centrums fastighetsägare kan, med ersättning 

från staden, ta över så stort ansvar som möjligt för Farsta torg. 

 

 

Gunnar Sandell m fl (s)           Inger Stark (v) 

 

  

 


